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                              Obec   R E C A  -  Obecné zastupiteľstvo  v RECI                     

 

     Číslo: OZ /2023                                                                    V Reci , dňa  26.01.2023                                

                                      

                                                Z  Á  P  I  S  N   I C   A 

 

  Napísaná v priebehu zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného  

  dňa 26.01.2023 v zasadacej miestnosti OcÚ Reca. 

   

   Prítomní: 

   Starosta obce:                                                PaedDr. Zoltán Metzner, MBA 

   Zástupkyňa starostu:                                     PaedDr. Erika Kovácsová, PhD.  

   Poslanci OZ:                                                                                                                                                                          

                                                                          Mgr. Gyurcsi Pomichal Mária                                                                     

                                                                          Zoltán Kiss 

                                                                          Peter Kysučan  

                                                                          Előd Neszméry                                                                           

                                                                          Mgr. Viktória Podolcová, PhD. 

                                                                          Bc. Tibor Rajczy     

                                                                         Alžbeta Sándor Nemes 

                                                                         Mária Szitka 

 

 

                                               

   Hlavná kontrolórka:                                        Mgr. Mária Tomovičová  

   Občania :                                                         László Laki 

                                                                           József Kohút                                             

      

        

 Zapisovateľka                                                    Viola Kválová 

 

 

1. Otvorenie  

 

   Predsedajúci konštatoval, že Obecné zastupiteľstvo bolo  zvolané  v stanovenej lehote. 

   Poslanci OZ boli na zasadnutie  písomne včas pozvaní. Ďalej konštatuje , že 

   z celkového počtu 9 poslancov OZ je prítomných 9  poslancov , teda zasadanie 

   Obecného zastupiteľstva je v zmysle 2 odst.2 zákona SNR č.369/90 Zb. o obecnom 

   zriadení uznášania schopné. 

 

Program: 1. Otvorenie                                       

               2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

               3.  Voľba návrhovej komisie  

               4.  Zloženie sľubu poslanca 

               5.  Plnenie rozpočtu obce za rok 2022 

               6.  Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022   

               7.  Plán práce hlavnej kontrolórky obce na rok 2023  

               8.  Návrh rokovacieho poriadku OZ 
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               9.  Návrh zásad odmeňovania poslancov OZ 

              10. Návrh VZN č. 1/2023 o výške dotácie na prevádzku a mzdy v roku 2023 

              11. Návrh VZN č. 2/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v     

                    Škole a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Reca 

              12. Rôzne 

                   a. zriadenie komisií pri OZ 

                   b. oznámenie o určení zástupcu starostu obce 

                   c. schválenie sobášiacich a sobášneho miesta 

                   d. poverenie poslanca zvolávaním a vedením zasadnutí OZ v prípadoch podľa !        

                      §12 ods. 2,ods.3.ods.5 a ods.6 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení   

                       v znení neskorších predpisov 

                   e. termíny zasadnutí OZ v roku 2023 

                   f. cenová ponuka na údržbu cintorínov 

                   g. žiadosť o schválenie prevodu vlastníctva –práva verejného osvetlenia darom na  

                       obec 

                  h. aktuálne informácie 

  

               13. Záver    

            

                       

 

2. Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

 Predsedajúci  za zapisovateľku určuje pani Violu Kválová a za overovateľov zápisnice    

 PaedDr. Eriku Kovácsovú, PhD. a Petra  Kysučana, poslancov OZ . 

      

  Poslanci obecného zastupiteľstva jednohlasne zobrali na vedomie určenie zapisovateľa   

  a overovateľov zápisnice.. 

 

 Hlasovanie: prítomní :  9   za  9 

       

                       

  3.    Voľba  návrhovej komisie 

 

   Predsedajúci  do návrhovej komisie navrhol Előde Neszméryho, Mgr.Viktóriu  

   Podolcovú, PhD. a Bc. Tibora Rajczyho, poslancov OZ. 

   

    Poslanci OZ s predloženým návrhom jednohlasne súhlasili a schválili členov návrhovej 

    komisie. 

    

    Hlasovanie:  prítomní : 9   za 9 

 

 

   4.   Zloženie sľubu poslanca 

 

   Predsedajúci vyzval pána Előda Neszméryho, ktorý bol vo voľbách do samosprávy zvolený  

   za poslanca OZ a ustanovujúceho zasadnutia sa nemohol zúčastniť, k zloženiu sľubu  

   poslanca OZ. 

   Sľub poslanca OZ sa prikladá k zápisnici. 

   Poslanci OZ zobrali sľub poslanca Előda Neszméryho na vedomie. 
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    Hlasovanie: prítomných 9    za   8  , zdral sa : 1-  Előd Neszméry   

 

   

 5.  Plnenie rozpočtu obce za  rok 2022 

 

   Pán starosta obce požiadal o podanie správy pani Violu Kválová. 

   Pani Viola Kválová konštatovala, že poslanci spolu s pozvánkou obdržali aj podrobne  

   vypracovanú písomnú správu o plnení rozpočtu obce za rok 2022 . 

   Obec príjmovú časť má splnenú na 100% a výdavková časť na 97 %. Toho času sú  

   už vonku výzvy na zaplatenie nedoplatkov na daniach. Vo výdavkovej časti boli finančné  

   prostriedky vynaložené na schválené investície. 

 

   Poslanci obecného zastupiteľstva k predloženej správe žiadne pripomienky nemali  

   a jednohlasne schválili plnenie rozpočtu obce za rok  2022 

     

     Hlasovanie : prítomných:  9   za :  9 

 

       

 6.  Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022  

 

Pán starosta požiadal pani Mgr. Máriu Tomovičovú, hlavnú kontrolórku obce o podanie 

správy. 

Pani Mária Tomovičová , ako hlavná kontrolórka uviedla, že podľa §18 písm. d a e zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení vykonávala svoju kontrolnú činnosť ,ktorá bola zameraná 

na nakladanie finančnými prostriedkami . Za rok 2021 kontrolovala príjmy a výdavky obce 

pokladňou, plnenie rozpočtu obce, vypracovala stanovisko k záverečnému účtu obce. Svoju 

kontrolnú činnosť ďalej zamerala na hospodárenie školskej jedálne a dodržiavanie VZN. 

Nezistila žiadne nedostatky, boli dodržané všetky finančné predpisy 

Prekontrolovala aj vedenie sťažnosti , na obec boli podané 2 sťažnosti, ktoré boli aj vybavené. 

 

Poslanci OZ k predloženej správe žiadne pripomienky nemali, jednohlasne zobrali na 

vedomie správu hlavnej kontrolórky. 

 

 

Hlasovanie: prítomných : 9   za  9 

 

 

 

7.  Plán práce hlavnej kontrolórky obce na rok 2023 

 

Predsedajúci požiadal pani Mgr. Máriu Tomovičovú, hlavnú kontrolórku obce o podanie 

plánu kontrolnej činnosti na rok 2023. 

Pani Mgr. Mária Tomovičová predniesla plán kontrolnej činnosti na rok 2023. 

Písomná správa tvorí súčasť zápisnice. 

Poslanci OZ k predloženej správe žiadne pripomienky nemali, jednohlasne schváli plán práce 

hlavnej kontrolórky obce na rok 2023. 

 

Hlasovanie: prítomných : 9   za  9 
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8.  Návrh rokovacieho poriadku  OZ 

 

Predsedajúci konštatoval, že návrh rokovacieho poriadku OZ je vypracovaný podľa zákona . 

Zasadnutia budú na ďalej vo štvrtok so začiatkom o 17.00 hodine v zasadačke OcÚ. 

Po prediskutovaní poslanci OZ jednohlasne schválili rokovací poriadok OZ. 

 

Hlasovanie: prítomných :  9    za  9 

 

 

9. Návrh zásad odmeňovania poslancov OZ 

 

Predsedajúci oboznámil poslancov OZ s návrhom zásad odmeňovania poslancov OZ. 

V návrhu sa uvádza pre poslanca 50 Euro za jedno zasadnutie. Suma zahŕňa aj ostatné 

činnosti poslanca – všetky aktivity vrátane aj práce v komisiách.  

 

Po výmene názorov poslanci OZ s predloženým návrhom zásad odmeňovania poslancov OZ 

jednohlasne súhlasili a schválili zásady odmeňovania poslancov OZ. 

 

Hlasovanie : prítomných  : 9   za   9 

 

 

10. Návrh  VZN č. 1/2023 o výške dotácie na prevádzku a mzdy v roku 2023 

 

Pán  starosta obce konštatoval, že návrh VZN č. 1/2023 o výške dotácie na prevádzku a mzdy 

v roku 2023  bol na 15 dní zverejnený na úradnej tabuli obce. V návrhu je zahrnutá aj 

súkromná MŠ , ktorej podľa počtu detí obec má tento rok poskytnúť dotáciu 88 075 Euro. 

Táto suma je krytá štátom cez podielové dane.  

 

Po výmene názorov poslanci jednohlasne schválili VZN č. 1/2023 o výške dotácie na 

prevádzku a mzdy v roku 2023. 

 

Hlasovanie: prítomných : 9    za   9 

 

 

11.  Návrh VZN č. 2/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov  

       v škole a školských zariadeniach , ktorých zriaďovateľom je obec Reca 

 

Pán starosta obce konštatoval, že  návrh VZN č. 2/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach  na 15 dní zverejnený na web stránke  obce. 

V návrhu sú zmeny týkajúce sa výšku poplatku v MŠ z 15 euro na 20 euro na mesiac, výška 

školného v školskom klube z 10 euro na 15 euro na mesiac . V školskej jedálni zostáva na 

nákup potravín na jedno jedlo 3. pásmo , samozrejme ceny sú zvýšené podľa pokynov  MŠ 

SR. 

 

Poslanci k predloženému návrhu žiadne pripomienky nemali, jednohlasne schválili VZN č. 

2/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Reca. 

 

Hlasovanie : prítomných :   9    za   9 
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12.  Rôzne  

 

a. Pán starosta predložil návrh na zriadenie : 

     - komisia kultúry v zložení : 1.Mgr.Mária Gyurcsi Pomichal –predsedníčka 

                                                  2. PaedDr. Erika Kovácsová, PhD-podpredsedníčka 

                                                  3. Bc. Tibor Rajczy – člen 

                                                  4. Mgr. Beata Bodnárová – člen 

                                                  5. Mgr. Viktória Podolcová, PhD. –člen 

     - komisia verejného poriadku v zložení: 

                                                  1. Zoltán Kiss – predseda                                                                

                                                  2. Peter Kysučan – podpredseda 

                                                  3. Előd Neszméry – člen 

      - komisia pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

        v zložení: 

                                                  1. Alžbeta Sándor Nemes – predsedníčka 

                                                  2. Mária Szitka – podpredsedníčka 

                                                  3. Bc. Tibor Rajczy – člen 

 

Poslanci OZ jednohlasne zriadili komisie pri obecnom zastupiteľstve. 

 

Hlasovanie : prítomných :   9    za   9 

 

b. Pán starostu oboznámil OZ , že za svojho zástupcu menuje poslankyňu  PaedDr. Eriku 

Kovácsovú , PhD. 

 

Poslanci OZ jednohlasne zobrali na vedomie určenie zástupcu starostu – PaedDr. Eriku 

Kovácsová, PhD.-poslankyňu OZ. 

 

Hlasovanie : prítomných :  9  za  9 

 

c. Pán starosta predložil poslancom na schválenie sobášiacich v osobách : PaedDr. Zoltán 

Metzner, MBA a PaedDr. Erika Kovácsová, PhD. Ďalej navrhuje schváliť aj miesto 

sobášneho aktu v sobášnej sieni akom i mimo na vhodnom mieste v rámci katastra obce. 

 

Poslanci po výmene názorov jednohlasne schválili sobášiacich: PaedDr. Zoltán Metzner, 

MBA a PaedDr. Eriku Kovácsovú ,PhD. ako aj miesto sobášneho aktu v sobášnej sieni OcÚ 

ako i mimo na vhodnom mieste v rámci katastra obce. 

 

Hlasovanie : prítomných :  9    za  9 

 

 

d. Pán starosta oboznámil prítomných , že poveruje poslankyňu PaedDr. Eriku Kovácsovú, 

PhD. zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva v prípadoch podľa § 12. 

Ods.2,ods.3,ods.5 a ods. 6 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov.              

      

Hlasovanie: prítomných :  9 za  9 

 

e. Pán starosta predložil obecnému zastupiteľstvu termín y zasadnutia OZ v roku 2023 

nasledovne: 26.01., 27.04., 08.06., 21.09., 23.11.2023 
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Poslanci OZ pre prediskutovaní jednohlasne schváli termíny OZ v roku 2023. 

 

Hlasovanie : prítomných :  9   za  9 

 

 

f. Starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu cenovú ponuku VA-SI spol. 

s.r.o ., so sídlom Bratislavská 1190/19,Senec na údržbu cintorínov v roku 2023 .Cenová 

ponuka zahŕňa kosenie, zametanie, odhŕňanie chodníkov, hrabanie a zber lístia  za 5000 euro 

s DPH na rok 2023. 

Pripomienky: 

Kiss Zoltán – od akého dátumu bude zmluva platná ? 

Starosta obce  navrhol do zmluvy zapracovať konkrétne práce a časové intervaly prác 

a zároveň navrhol platnosť zmluvy od 01.04.2023. 

 

Po výmene názorov poslanci OZ jednohlasne schválili údržbu cintorínov pre spoločnosť VA-

SI spol s.r.o.so sídlom Bratislavská 1190/19,90301 Senec  na základe žiadosti a cenovej 

ponuky 5000 euro s DPH  /rok na dobu určitú -1 rok. Ďalej poveruje starostu obce  

zapracovať do zmluvy konkrétne práce a časové intervaly prác. 

 

Hlasovanie : prítomných  . 9   za  9 

 

g.  Pán starosta predložil obecnému zastupiteľstvu žiadosť Ing. Františka Kalafuta , bytom 

Lenardova 16,85101 Bratislava k prevodu vlastníckeho práva verejného osvetlenia darom na 

obec na parc.č. 800/284 v k.ú. Reca. 

Pripomienky: 

Kiss Zoltán – nesúhlasím. Bol som sa na to pozrieť, to osvetlenie nie je v dobrom technickom 

stave, nesvieti ani každá lampa, sú to iné svietidlá, ako obecné.  

Kysučan Peter – verejné osvetlenie má slúžiť pre verejnosť. Ulica je uzavretá, ulica neslúži 

verejnosti, tak nech aj osvetlenie zostane v súkromných rukách.  

Po výmene názorov poslanci OZ neschválili žiadosť Ing. Františka Kalafuta, bytom 

Lenardova 16,85101 Bratislava k prevodu vlastníckeho práva verejného osvetlenia darom na 

obec  na  parc.č. 800/284. 

 

Hlasovanie : prítomných    9  za  9 

 

h.  Starosta obce oboznámil OZ a aktuálnymi informáciami: 

    - v decembri v oboch cintorínoch bol vykonaný zdravotnícky  orez stromov 

    - v súčasnosti prebieha rekonštrukcia miestností ZŠ s cieľom vytvoriť novú  

        samostatnú triedu, jedáleň a zmodernizovať výdajňu stravy  

    - v januári bola vymenená vstupná brána a oplotenie KD 

    - pokračujú sa práce na spoločenskom dome –  je dokončený projekt plynoinštalácie,  

      práce sa pokračujú so zavedením plynu do novovytvorených častí budovy  

    - máme objednané práce- oprava strechy na KD 

    - projekt Kanalizácia – Environmentálny fond vypísal výzvu 03.01.2023 na   

      maximálnu sumu 3.000 000 eur. Náš rozpočet činí viac ako 10.000 000 eur. Výzva pre  

      našu obec je vypísaná do 06.02.2023 a nie do konca februára. V súčasnosti sa  

      prispôsobuje projekt k podmienkam výzvy – prepracovanie technického projektu na  

      I. etapu, prepracovanie rozpočtu a pod. Avšak všetky podmienky a okolnosti  

ukazujú, že obec je schopná pripraviť a zaslať projekt na vybudovanie I. etapy do  

06.02.2023.      
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- dostali sme výzvu od ZMOS o zapojenie sa do protestnej akcie – Mestám a obciam zhasína 

nádej -  dňa 30.1.2023 od 19.00 do 19.30 hodiny s vypnutím verejného osvetlenia ako protest 

proti zvýšeniu cien elektriky. Do tejto aktivity sa zapojíme, vyhlásime akciu v miestnom 

rozhlase a občanov informujeme aj cez stránku obce. 

Pripomienky občanov: 

i.József Kohút – občan , bolo by treba zvýšiť informovanosť občanov, vyhli by sme sa 

nedorozumeniam.  

Starosta – budeme sa snažiť na stránke obce. Od januára sa zverejňujú aj hlásenia  

rozhlasu na stránke obce. Na úrade rád uvítam každého, kto má akékoľvek otázky. 

PaedDr. Erika Kovácsová, PhD. – mali by sme byť voči sebe aj ostatným ľudskejší. 

j. László Laki – občan, bola by potrebná zmena vzhľadu a obsahu obecných novín. 

Starosta – rád uvítame aj od občanov cenné príspevky do novín. 

Obec má veľké nedostatky voči menšine – maďarskej . Nemáme pamiatku našim hrdinom, 

ktorí padli I. a II. svetovej vojne a už nehovoriac o tom  ,že chýba pamiatka vysťahovaným 

našim spoluobčanom. 

Starosta – máme nastavené určité priority – riadime sa v súčasnosti podľa toho.  

 

Nakoľko program rokovania bol vyčerpaný, predsedajúci  sa poďakoval prítomným za účasť,  

a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

             

                                                                     

 

                                                                     

                                                                             PaedDr. Zoltán Metzner, MBA 

                                                                                            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   ....................................                               ................................................... 

                        PaedDr. Erika Kovácsová, PhD.                              Peter Kysučan 

 

 

 

 

 

Zapísala: Kválová 


